
FAU- møte, 20. oktober 2022, Oltedal skole

Til stede: Ellen Meyer, Kim Andre Gåsland, Hilde-Christin Berge, Morten Kirkeby, Janne Vikeså
og Målfrid Heien Førde.
Ikke til stede: Halvard Oftedal

Saker:

Evaluere skolegårdsfesten
Tidsplan på lærerne slik at de kan mingle mer.
Merke lekene mer, noen leker fikk lite besøk.

Trafikksikkerhet - gjennomgang av plan
Målfrid går gjennom trafikksikkerhetsplanen til Oltedal skole.

Status ny Mat og Helse-avd.
Arbeidet er godt i gang, og det nærmer seg ferdig. Vil komme bilder på hjemmesiden slik at alle
får se det når det er helt ferdig.

Folkemøte 9.nov.
For foreldre i 7 klasse og ungdomskolen, 1 på Dirdal og 1 på Ålgård. Blitt sendt ut på visma,
påmelding.

Radon på skolen
for mye nede i svømmehall området, jobber med å gjøre dette bedre.

Starte å planlegge juleballet.
Datoer som er forslått for juleball er:
1. Desember,
2. Desember,
8. Desember eller
9 desember.
Snakke med Dirdal om lån av Dirdalhallen i år?
Møte med Ellen og elevrådet før neste FAU møte.

Neste FAU-møte 14 november kl. 19.00


